

Y82系列金属液压打包机, 广泛用于棉、纱、布、麻、羊毛及其制品等松散物压缩打包机, 压出的包块外形尺寸统一, 比重密度大, 适合集装箱装运的需要。

Y82 Series non-metal hydraulic baling machine, is widely used to compress and pack the loose goods such as cotton, yarn, cloth, hemp, wool and other materials. The bales compressed are with the some dimension, high density, can suit the container transportation well.



## ◆ 产品特点 ◆ Product Features

- 1、打包压力从25吨到200吨
- 2、该系列采用上置式油缸, 无需地下基础, 安装简单、操作方便
- 3、客户可以选配液压自动开门, 锁门, 安全可靠
- 4、该系列适用范围广, 适用于打包毛球, 废纸, 稻草, 秸秆, 海绵, 棉花, 棉纱, 布匹, 化纤, 易拉罐, 椰子绒, 生活垃圾, 塑料, 衣服, 轮胎, 木片, 不锈钢等各种松散物的压缩打包, 主要作用缩小体积, 降低运输成本, 方便储存。

- 1、Packing pressure is range from 25 tons to 200 tons.
- 2、This series adopts the upper oil cylinder without the requirements of underground foundation. It is easy to install and convenient to operate.
- 3、This baler adopts hydraulic automatic door, easy operation, safe and reliable.
- 4、This series applies to many aspects, such as wool, waste paper, hay, straw, sponge, cotton, cotton yarn, clothes, fiber, PET bottles, coconut fiber, life rubbish, plastic, used clothes, waste tires, stainless steel and so on, main function is reduce the volume and save freight, easy to store.



## ◆ 技术参数 ◆ Technology parameters

型号 Type	用途 Application	包型尺寸(mm) Package size(mm)	包重(Kg) Package weight(Kg)	配用功率(KW) Matched capacity(KW)
Y82-25Q	毛球打包(hairr bulb)	1080 × 750	18或24个毛球 18or24entries bulbs	7.5
Y82-25	散纤维打包(relaxed fibre)	1000 × 500	≥ 100	7.5
Y82-25B	布匹打包(cloth)	1200 × 600	平布20匹 20 pieces of plain cloth	7.5
Y82T-25F	废纸打包(waste paper)	1000 × 600	≥ 100	7.5
Y82TX-25MP	木片打包(Wood)	700 × 400	≥ 100	7.5
Y82-63Q	毛球打包(hairr bulb)	1080 × 750	24或36个毛球 24or36entries bulbs	11
Y82-63	散纤维打包(relaxed fibre)	1100 × 700	≥ 250	11
Y82-63B	麻袋打包(hemp bag)	1200 × 600	麻袋100只 100pieces of hemp bag	11
Y82T-63F	废纸打包(waste paper)	1100 × 700	≥ 300	11
Y82-63M	不锈钢打包(stainless steel)	1200 × 800	≥ 350	15
Y82-100Q	毛球打包(hairr bulb)	1150 × 760	36或48个毛球 36or48entries bulbs	15
Y82-100	散纤维打包(relaxed fibre)	1100 × 1000	≥ 450	15
Y82T-100F	废纸打包(waste paper)	1100 × 1000	≥ 450	15
Y82-100M	不锈钢打包(stainless steel)	1100 × 1000	≥ 800	15
Y82TX-100MP	木片打包(Wood)	860 × 860	≥ 400	15
Y82-100DK	稻壳打包(Rice husk)	1200 × 800	≥ 350	18.5
Y82-125DK	稻壳打包(Rice husk)	1200 × 900	≥ 450	22
Y82-160S	化纤、塑料瓶生产线专用 (Special purpose for chemical fibre/cotton production line)	1100 × 1100	≥ 400	15
Y82TX-200MP	木片打包(Wood)	1100 × 1100	≥ 700	30
Y82-200KL	易拉罐打包(Cans)	1100 × 1100	≥ 400	30